
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 27 

z XXVII Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w Domy Strażaka w Czerminie     

w dniu 25 czerwca 2021roku.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 15:00. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Dyrektor CUW – Jarosław Ćwięka 

5. Kierownik GOPS – Janina Forczek 

6. Sołtysi – wg załączonej listy obecności. 

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w stosunku do wersji zaproszeń przesłanych drogą 

pocztową, w porządku obrad zaszła zmiana polegająca na ściągnięciu z porządku obrad 

punktu 13-go, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 



Powiatu Mieleckiego na realizację zadania publicznego. Po zmianie porządek obrad 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2020 rok oraz debata nad Raportem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania budżetu 

za 2020 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                         

z wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2020. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/115/2016 z dnia 30.11.2016                  

w sprawie likwidacji Gminnego Zespołu Oświatowego w Czerminie i utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych w Czerminie oraz nadania mu statutu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 

Pkt 13 ściągnięty z porządku obrad. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

15 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2021 na zadanie dotyczące przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022 - 2030 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin 

na rok 2021 

19. Podjęcie uchwały z sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2021. 

20. Interpelacje i zapytania radnych 

21. Zamknięcie obrad 
 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 



NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Tomasz Zając 
 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Robert Strycharz, Tomasz Zając 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 
 

Pan Wójt przedstawił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym oraz podpisane z 

wykonawcami umowy. 

Zarządzenia: 

- w sprawie ustalenia minimalnej rocznej stawki czynszu za wydzierżawienie gruntów na cele 

wędkarskie i turystykę wodną, 

- w sprawie dodatkowego dnia wolnego od pracy za święto wypadające w sobotę 1 maja br. 

dla pracowników urzędu, 

- w sprawie zmian w budżecie gminy, 

- w sprawie nie skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomości, 

- w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu osób, którym udzielono ulg, 

zwolnień, odroczeń i ulg w podatku rolnym, 

- w sprawie przyjęcia i przedłożenia Radzie Gminy Czermin „Raportu o stanie Gminy 

Czermin za 2020 rok”, 

- w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Brniu 

Osuchowskim. 

 

Podpisane umowy: 

- utwardzenie działki kamieniem, 

- program operacyjny – pomoc żywieniowa, 

- operaty do komunalizacji, 

- remont drogi Łysiaków Brnik – Ziempniów Podlesie, 

- wykonanie studni w Brniu Osuchowskim, 

- dofinansowanie do przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, 

- remont Domu Strażaka w Trzcianie. 

Poinformował, że 17 maja br zakończono remont SUW Trzciana i przekazano do 

użytkowania GZGK. Od tego dnia 2 stacje funkcjonują w pełni. Inwestycję tą wykonano ze 

środków zewnętrznych, tj.: z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 



Podkarpackiego oraz z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Tylko VAT był kosztem 

gminy. Możemy się cieszyć, że nie mamy problemów z wodą tak jak okoliczne gminy. Dzięki 

temu, że mamy znumeryzowaną stację pomagamy gminie Mielec. 

 

Ad.5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2020 rok oraz debata nad Raportem. 
 

Pan Przewodniczący poinformował, że ustawa o samorządzie gminnym obliguje do 

rozpatrzenia raportu o stanie gminy, który ma stanowić podsumowanie pracy wójta za 

poprzedni rok. Raport ten ma być rozpatrywany podczas sesji absolutoryjnej, gdzie w pierwszej 

kolejności należy rozpatrzyć raport i przeprowadzić debatę nad raportem, a następnie 

przeprowadzić procedurę absolutorium W debacie mogą wziąć udział mieszańcy, którzy 

wcześniej zgłoszą swój udział poparty podpisami 20 osób. Na dzień dzisiejszy nie wpłynął 

żaden wniosek o udział w debacie. 

Poprosił o omówienie Raportu. 

Pan Wójt przywołał art. 28 aa ustawy o samorządzie gminnym, zgodnie z którym przedkłada 

Raport o stanie Gminy za 2020r. Zgodnie z przepisami radni otrzymali Raport do końca maja. 

Przedstawił sytuację, jaka miała miejsce w 2020r. w związku z pandemią. Przekazał wyrazy 

podziękowania władzom wojewódzkim, samorządowi powiatu, Radnym Rady Gminy                 

w Czerminie, pracownikom urzędu, jednostkom organizacyjnym, sołtysom i radom sołeckim, 

strażakom oraz wszystkim tym, którzy przyczynili się do rozwoju gminy. Zwrócił uwagę na 

obszary, które najbardziej odczuły skutki pandemii, a jednym z nich jest oświata. Pandemia 

na szczęście nie wpłynęła na prowadzone w gminie inwestycje. Gmina wydała w 2020 r. 

ponad 4 mln. zł na inwestycje z udziałem środków zewnętrznych. Z Wojewódzkiego 

Funduszu Dróg Samorządowych wykonano drogę gminną Czermin – Grądy, z WFOŚiGW    

w Rzeszowie zakupiono samochód ratowniczo-gaśniczy dla OSP Otałęż, instalacje 

fotowoltaiczne zainstalowane na budynku Urzędu Gminy w Czerminie oraz Szkole 

Podstawowej w Trzcianie, z Ministerstwa Sprawiedliwości – motopompy dla OSP Otałęż       

i Wola Otałęska oraz mundury dla OSP Trzciana, Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych     

i Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego – SUW Trzciana oraz z RPO Województwa 

Podkarpackiego – PSZOK Czermin. Zapowiedział nowe planowane inwestycje dotyczące 

m.in. infrastruktury drogowej, wodociągowej i kanalizacyjnej, rozwój bazy sportowo – 

rekreacyjnej. 

Radny Myjak poprosił o debatę nad Raportem. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu uchwały. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sekretarz.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 



Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/197/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania 

budżetu za 2020 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 

Czermin z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Radny Kukliński – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w dniu 14 maja 

2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie, którego 

tematem było rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020r., zaopiniowanie informacji o stanie 

mienia, zapoznanie się z opinią RIO w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2020r. 

i sformułowanie wniosku dotyczącego absolutorium. 

Po dokonaniu analizy w/w dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za 2020r i wnioskuje do Rady Gminy o przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy z 

wykonania budżetu gminy za 2020r. oraz udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z wymaganymi dokumentami 

przesłany został do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Tarnobrzegu celem zaopiniowania. 

W dniu 7 czerwca 2021 r. otrzymaliśmy Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie o 

udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020r., która jest pozytywna. 

Odczytał treść uchwały RIO w sprawie opinii o przedłożonym wniosku o udzielenie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020r.                                                          

Uchwała RIO – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2020. 
 

Projekt uchwały odczytał pan Sekretarz. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/198/2021 – jak załącznik do protokołu. 



 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2020. 

 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Pan Wójt przedstawił zadania inwestycyjne zrealizowane w 2020 r.. Wyraził zadowolenie z 

faktu, że mogliśmy skorzystać ze środków zewnętrznych, bo sami nie dalibyśmy rady. 

Podziękował za zaufanie i obiecał dalsze prace na rzecz mieszkańców gminy. Zaznaczył, że 

rok 2020 był trudnym rokiem, ale dzięki determinacji radnych, pracowników i sołtysów udało 

się wszystkie nałożone zadania realizować na bieżąco. Poinformował o środkach, jakie gmina 

otrzymała na planowane inwestycje w bieżącym roku, t.j. m. in: 1 mln. zł. z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych na kanalizację w Trzcianie, 2 dofinansowania na doposażenie 

stołówek (szkoła w Czerminie i Otałęży), na budowę instalacji fotowoltaicznych w 2 

szkołach(Czermin, Otałęż) i 2 Domach Strażaka (Czermin, Trzciana) po 15 tys. zł. oraz 100 

tys. zł. z WFOŚ na termomodernizację budynku UG.  

Radny Myjak pogratulował panu Wójtowi udzielonego absolutorium. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/199/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/115/2016 z dnia 30.11.2016 w 

sprawie likwidacji Gminnego Zespołu Oświatowego w Czerminie i utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych w Czerminie oraz nadania mu statutu. 

 

Treść projektu uchwały odczytał pan Ćwięka. 

Radny Czaja przedstawił opinię Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/115/2016 z dnia 30.11.2016 w sprawie 

likwidacji Gminnego Zespołu Oświatowego w Czerminie i utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych w Czerminie oraz nadania mu statutu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/200/2021 – jak załącznik do protokołu.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Projekt uchwały odczytała i omówiła pani Forczek. 

Radny Czaja przedstawił opinię Komisji Oświaty, sportu i Spraw Socjalnych, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

  

Uchwała Nr XXVII/201/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/202/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na realizację 

zadania publicznego. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

 

Treść projektu uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił opinie Komisji, która jest 

pozytywna. 

Radny Myjak – zapisane środki stanowią wkład własny do dotacji przyznanych dla OSP.   

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/203/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. Dodał, że porozumienie nakierowane będzie na 

identyfikację wspólnych celów rozwojowych, zdefiniowanie wspólnych problemów i 

wskazanie obszarów ich działania w szczególności 7 obszarów t.j: 

 

1) poprawa jakości powietrza, w tym ograniczenie zjawiska ubóstwa energetycznego wśród 

narażonych na nie gospodarstw domowych, 

2) rozwój energii odnawialnej, 

3) prowadzenie wspólnych przedsięwzięć w zakresie gospodarki wodno-ściekowej, 



4) rozwijanie potencjału technologiczno-inwestycyjnego, systemów komunikacyjnych, 

5) prowadzenie działań w zakresie adaptacji do zmian klimatu, w tym realizacja akcji 

edukacyjnych podnoszących świadomość na temat łagodzenia zmian klimatu i 

przystosowania się do ich skutków, 

6) podejmowanie wspólnych przedsięwzięć w zakresie ochrony środowiska, stanowiących 

podstawę dla rozwoju rekreacji, turystyki, kultury i sportu oraz produkcji żywności 

ekologicznej wysokiej jakości, 

7) zapewnienie powszechnego dostępu do wysokiej jakości cyfrowych usług publicznych. 

Akces o przystąpieniu i współpracy złożyły wszystkie gminy powiatu mieleckiego, 

dębickiego, jasielskiego oraz 22 gminy Związku Dorzecza Wisłoki z województwa 

małopolskiego i podkarpackiego. 

Radny Soboń przestawił opinie Komisji Rolnictwa, Komunikacji i Ochrony Środowiska, 

która jest pozytywna.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

„Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

Uchwała Nr XXVII/204/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2021 na zadanie dotyczące przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022 - 2030 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2021 na zadanie dotyczące przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022 - 2030.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/205/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Pan Wójt – zmiany wynikają z wprowadzenia do budżetu nowych zadań, na które 

otrzymaliśmy zewnętrzne środki finansowe, tj.: 65 tys. zł - droga na PSZOK, odszkodowanie 

za instalację OZE (5 100,00 zł), na instalację OZE w 2 szkołach i 2 Domach Strażaka, 

termomodernizację budynku urzędu (100 tys. zł), punkt konsultacyjny „Czyste powietrze” (23 

tys. zł), gdzie pracownik będzie pomagał w aplikacji wniosków, na promocję szczepień (10 

tys. zł). Zaprosił na Piknik organizowany przez GOK w Czerminie promujący program 

szczepień.  Piknik ma się odbyć w niedzielę 25 lipca na stadionie w Czerminie. Kolejne 

dofinansowanie to 160 tys. zł ma program „Posiłek w szkole” na doposażenie stołówek w 

szkole w Czerminie i Otałęży. 30 tys. zł z Powiatu Mieleckiego na dofinansowanie źródeł 

ciepła, do którego gmina musi dołożyć również 30 tys. zł. Z tego dofinansowania mieszkańcy 

będą mogli aplikować o dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na gazowe gdzie jest sieć 

gazowa, a gdzie nie ma sieci to kotły na pellet lub eko-groszek. Zmniejszenia w budżecie to 

korekty związane ze zmniejszeniem wydatków w GOPS, a przesunięcia wynikają z realizacji 

bieżących zadań.                                                                                                                    

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił radny Pisarczyk. Opinia jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

 

Uchwała Nr XXVII/206/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 



Czermin na rok 2021 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały, informując, że w związku z uwolnieniem wolnych 

środków należy aktualizować WPF i stąd ta uchwała. 

Radny Zając zapytał o zapis w objaśnieniach do uchwały dotyczący zakupu samochodu OSP. 

Pan Skarbnik – to dotyczy funduszu sołeckiego sołectwa Ziempniów. Wydatek został 

zrealizowany. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji Budżetu i Finansów pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin na 

rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 

Uchwała nr XXVII/207/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały z sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 

2021 
 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik, informując, że zmiana uchwały dotyczy aktualizacji 

kwot dotacji udzielonych jednostkom organizacyjnym. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały z sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Robert Strycharz 



Uchwała nr XXVII/208/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Sekretarz przedstawił informację z działalności Powiatu Mieleckiego. Przedstawił raport, 

jaki ukazał się na stronie Ministerstwa Zdrowia na temat szczepień. W powiecie mieleckim 

najwięcej zaszczepionych jest w mieście Mielec - 32% mieszkańców w pełni, tj.: 19 321 

osób. 23 tys. zaszczepionych 1 dawką. Gmina Czermin jest na 8 miejscu na 10 gmin powiatu 

mieleckiego, w pełni zaszczepionych jest 20.4%, tj. 1446 osób, czyli co 5 mieszkaniec gminy 

Czermin jest w pełni zaszczepiony. 

Pogratulował absolwentce I LO, mieszkance gminy Czermin, która wybrana została najlepszą 

maturzystką 2021r. 

W powiecie mieleckim pojawiły się pierwsze przypadki ASF. Próbki potwierdziły, że 2 sztuki 

zainfekowane były chorobą ASF. Lekarz weterynarii zaapelował do wszystkich rolników o 

właściwe zabezpieczenie swoich gospodarstw i o zgłaszanie każdej padłej sztuki. 

W Szpitalu Specjalistycznym w Mielcu  uruchomiono robota innowacyjnego, który zwiększy 

precyzję wykonywanych zabiegów. Obsługuje go dr Wrona. Koszt jego zakupu to ok. 10 mln. 

zł. Ze sprawozdań finansowych wynika, że szpital wykazał straty jak większość szpitali 

powiatowych w kraju. Od 7 lipca szpitalem będzie kierował nowy dyrektor pan Jarosław 

Kolendo. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie apeluje do rodzin i mieszkańców powiatu o podjęcie 

się roli rodziny zastępczej, gdyż coraz więcej dzieci wymaga umieszczenia w tego typu 

rodzinach.  

Pogotowie ratunkowe przyjęło od 1 marca rolę lidera w północnej części województwa 

podkarpackiego. Wzrosła liczba zatrudnionych do 800 i kwoty będące w dyspozycji 

pogotowia do 30 mln. zł. Kwota zysku za 2020 r. to 1 170 000,00 zł. Jest to instytucja dobrze 

rozwijająca się, wyposażona w najnowocześniejszy sprzęt..    

Przewodniczący Rady ponownie pogratulował Panu Wójtowi udzielonego absolutorium. 

21. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVVII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

                                                                                                 Przewodniczący 

                                                                                             Rada Gminy w Czerminie 

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


